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Tomasz  Kor fe l  j es t  Szefem  odpowiedz ia lnym  za  produkc ję
oraz  log i s tykę  w  s iec i  kawiarn i  /  cuk iern i  La jkonik ,  która  ma  16
punktów  sprzedażowych  w  Krakowie  i  Katowicach .  F i rma  ma
w  planach  otworzyć  kole jne  4  punkty  do  końca  2020  roku .

Tomasz  nadal  bada  sytuac ję ,  gdyż  pandemia  skompl ikowała
plany  ekspans j i .   
 

Z  powodu  pandemi i  f i rma  musia ła  zamknąć  prawie  j edną
t rzec ią  loka l i ,  a  w  tych  które  pozosta ły  otwarte ,  biznes  był  na
poz iomie  40 -50% wydajnośc i .  To  oczywiśc ie  miało  znaczny
wpływ  na  zysk i  f i rmy .  

 

Dodatkowo  f i rma  musia ła  również  wprowadz ić  zmiany  w
oferc ie  produktowej  -  Tomasz  zdecydował  s ię  na  więce j
produktów  piekarn iczych ,  które  k l ienc i  mogą  kupić  i  zabrać  ze
sobą  do  domu ,  unika jąc  tym  samym  większych  sk lepów  i
t łumów .  Co  więce j ,  f i rma  zredukowała  również  ofer tę  c ias t ,

gdyż  k l ienc i  zaczę l i  zwracać  bardz ie j  uwagę  na  wydatk i  i
spadło  zapotrzebowanie  na  produkty  cuk iern icze .   

 

Punkty  z loka l izowane  w  Krakowie  odczuły  skutk i  pandemi i  o
wie le  s i ln ie j  z  powodu  braku  turys tów .  
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“S p ę dza m  w i ę c e j  cza s u  n a
za rzą dza n i u  p r a c ą  i
p r a c own i k a m i  –  syt u a c j a
j e s t  b a r dzo  dyn a m i czn a . "

Mimo  mnie jszych  obrotów ,

potrzeba  e lastycznośc i  i  szybk ich
reakc j i  na  zmienia jącą  s ię  sytuac ję
spowodowała  że  Tomasz  miał
znacznie  mnie j  czasu  niż  przed
pandemią .  Często  musia ł  zmieniać
za łożenia  produkcy jne ,  nawet  z
dnia  na  dzień .  Tomek  twierdz i :
"Musimy  być  e lastyczn i ,  zarówno
pod  względem  asor tymentu  j ak  i
dostosowania  s ię  do  zmienia jących
s ię  ogran iczeń  czy  potrzeb
kl ientów " .

 

 "Z  obszaru  produkcy jnego  i
log i s tyk i ,  za  które  odpowiadam  w
f i rmie ,  największym  wyzwaniem
było  utrzymanie  dostępnośc i
surowców ,  które  s łużą  nam  do
wykonania  naszych  wyrobów
f ina lnych .  

 

Staramy  s ię  być  oryg ina lną  f i rmą ,

która  wyznacza  t rendy  i  w  związku
z  tym  nie  bazujemy  na  surowcach ,

które  są  ogóln ie  dostępne ,  a  racze j
wyszukujemy  surowce  u
dostawców ,  którzy  śc iąga ją  j e  z
różnych  zakątków  świata  i  które  są
n iepowtarza lne  i  bardzo
oryg ina lne .  

Pojawi ły  s ię  również  problemy  z
log is tyką  i  t ransportem ,

zwłaszcza  z  kra jów  tak ich  j ak
Włochy  czy  Hiszpania ,  wie le  f i rm
transportowych  wycofa ło  s ię  z  tych
obszarów  a  te ,  które  nadal
jeżdżą ,  podnios ły  mocno  ceny
log is tyczne . "

 

Wyzwaniem  dla  Tomasza  było
również  zapewnien ie  ochrony
zarówno  dla  k l ientów  j ak  i
p racowników  kawiarn i .  
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ADAPTACJA
 

Lajkonik Bakery nie miał w swojej

ofercie dostaw do klientów przed

pandemią. W obecnej sytuacji

zdecydowali, że należy sprawdzić

tą metodę sprzedaży i zaczęli

współpracować z zewnętrzną

firmą, która dostarcza produkty w

promieniu 5 km od każdego

sklepu. "Ta forma dostawy naszych

produktów prawdopodobnie

zostanie wdrożona już na stałe". 

 

Kolejna kwestią do rozważenia jest

oferta produktów jaką klienci będą

teraz oczekiwać. Czy będą chcieli

produkty premium i czy będą

mogli sobie na nie pozwolić w

kwestii finansowej? 

"CZĘSTO KONKURUJEMY I  WALCZYMY O
KLIENTÓW, ALE NA DZIEŃ DZISIEJSZY

TRZEBA TO ZŁAGODZIĆ,  PONIEWAŻ KAŻDY Z
NAS CHCE TO PRZETRWAĆ I  POMOC JEST

TERAZ POTRZEBNA WSZYSTKIM.
KONKURENCJA MOTYWUJE MNIE DO PRACY I
ABY BYĆ CORAZ LEPSZYM,  WIĘC GDY JEJ  NIE

BĘDZIE,  EKONOMICZNIE  DLA NAS BĘDZIE
KORZYSTNIEJ ,  ALE MOIM ZDANIEM

NIE BĘDZIE  LEPIEJ  W ODNIESIENIU DO
ROZWOJU CAŁEGO SEKTORA BIZNESU!"
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"m I M O  K R Y Z Y S U  K L I E N C I  NADAL
C H C Ą  S P RAW IAĆ  S O B I E  MAŁ E
P R Z Y J E M N O Ś C I  ,  N I E
Z R E Z Y G N U J Ą  Z  D O B R E J  KAW Y
P O Ł Ą C Z O N E J  Z  C Z Y M Ś
S Ł O D K I M . "

TOMASZ KORFEL
LAJKONIK HOUSE OF BAKERY
KRAKÓW, POLSKA
WEB:  LAJKONIK-PIK.PL
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Niemniej Tomasz patrzy z pewnością w przyszłość. „Myślę, że aspekt
ekonomiczny wpłynie na ich zakupy, ale klienci nie zrezygnują z kawy
połączonej z czymś słodkim”. 

 

Uważa również, że konsumenci będą trzymać się klasycznych produktów,

które znają i kochają. Minie trochę czasu, zanim znów zaczną szukać nowych,

kulinarnych przygód. Jego zdaniem Szefowie będą musieli powrócić do
tradycyjnych, sprawdzonych i znanych wyrobów. 

"Następnie powoli będzie trzeba dodawać nowości i obserwować
czy klient jest już na nie gotowy.  Zobaczymy też czy klient będzie nadal
wymagał od nas podejścia ekologicznego i czy będzie bardziej ukierunkowany
na szczelne opakowania ze względów higieny".
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